
Zápis 4/2020 

z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

konaného dne 25. 5. 2020 od 14:00 hodin – zasedací místnost č. 202, historická budova 

radnice 

 

 

Přítomni:  MVDr. David Nejedlo, Pavla Haidlová, Jindřich Gubiš, Bc. Tomáš Hasil, 

Martin Trita, Hana Zemanová, Ing. Květa Vinklátová, Vítězslav Kvapil, Mgr. 

Renáta Balašová 

Nepřítomni:  Mgr. Jan Randáček, Bc. Martin Chroust, MgA. Marie Eliášová, Jaroslava 

Kašparová 

Hosté: PhDr. Mgr. Ivan Langr, Mgr. Bc. Markéta Žáčková, Ing. David Pastva  

 

Program 

 

1. Úvod 

 

Předseda výboru MVDr. David Nejedlo přivítal přítomné na 4. jednání a zahájil 

zasedání výboru. Výbor se sešel v počtu 9 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný. 

Program výboru byl schválen všemi hlasy PRO. Ověřovatelem zápisu byl navržen a 

zvolen pan Jindřich Gubiš. 

 

2. Představení projektu Křišťálové údolí 

 

Ing. David Pastva prezentoval dosavadní výsledky projektu Křišťálové údolí, 

následovala krátká diskuze. 

 

3. Projednání materiálů do zastupitelstva 

 

Poskytnutí dotace z rozpočtu SML na činnost poboček Krajské vědecké knihovny a na 

nákup fondu - členové výboru projednali tento materiál s výsledkem: 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

Změna personálního obsazení ve výboru pro kulturu a cestovní ruch- členové výboru 

projednali tento materiál s výsledkem: 

  
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

Poskytnutí dotace z rozpočtu SML na projekt plánované kultivace pozemku - členové 

výboru projednali tento materiál s výsledkem: 



 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 8 0 1 0 PŘIJATO 

 

 Návrh na přidělení dotací z dílčího Fondu kultury a cestovního ruchu Dotačního fondu 

SML žadatelům pro rok 2020 - členové výboru projednali tento materiál s výsledkem: 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

Obecně závazná vyhláška o nočním klidu - členové výboru projednali tento materiál 

s výsledkem: 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 7 1 1 0 PŘIJATO 

 

4. Diskuze k současným opatřením v ohledu na kulturní oblast 

 

 

 Paní radní Ing. Květa Vinklátová informovala o aktuální situaci a možnostech podpory 

v kulturní oblasti z pohledu krajského úřadu Libereckého kraje, pan náměstek PhDr. Mgr. 

Ivan Langr informoval o aktuálním stavu v rámci možností SML, zejména o aktuálním 

krácení rozpočtu v oblasti kultury. Následovala diskuze nad financováním kulturních zařízení. 

 

5. Různé 

 

Byla zahájena diskuze nad aktuální situací o parkovacím místě pro turistické autobusy 

mezi divadlem F. X. Šaldy a kavárnou Pošta 

 

Příští jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch:  

 

 22. 6. 2020, 14.00h, zasedací místnost č. 209, historická budova radnice 

 

 

V Liberci 25. května 2020 

 

Zapsal: Ing. Jaromír Kvasnička v. r.                           MVDr. David Nejedlo v. r.  

            předseda 

 

  

         Jindřich Gubiš v. r. 

          ověřovatel zápisu  


